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BRP.0012.2.6.2025 

 
Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

 

Protokół Nr 6/2025 

 

6 Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu w dniu 2025-05-29 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego w Łukowie 

Obrady rozpoczęto 2025-05-29 o godzinie 08:15, a zakończono o godzinie 08:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Longin Kajka 

2. Janusz Kozioł 

3. Tomasz Kruk 

4. Jacek Krzyszczak 

5. Sławomir Rzymowski 

 

Zaproszeni goście: 

1. Skarbnik Powiatu   - Monika Wodyk - Netczuk 

 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak. 

Na wstępie poprosił o sprawdzenie obecności.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 3, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (3) 

Longin Kajka, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak 
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NIEOBECNY (2) 

Janusz Kozioł, Sławomir Rzymowski 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 

rok. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak poprosił o zabranie głosu panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Szanowni Państwo, dlaczego sesja i dlaczego 

sesja w trybie nadzwyczajnym? Środki dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 250 

tys. zł z Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w Lublinie na zakup 

nowego lekkiego samochodu kwatermistrzowskiego. W tych środkach jest 90 tys. zł środki 

powiatowe, środki własne powiatu, a pozostała kwota to środki z Wojewódzkiej Straży 

Pożarnej. Poza tym zostały dostosowane kwoty i w dochodach i w wydatkach. W zadaniu 

inwestycyjnym przebudowa drogi powiatowej odcinek Tuchowicz-Zagoździe do wyników 

przetargu. Kolejna zmiana to zmiana po stronie dochodowej i wydatkowej. Jest wprowadzana 

w dochody pomoc finansowa z miasta Łuków dla Muzeum Regionalnego na wkład własny do 

wydania publikacji Kościół Pobernardyński POodwyższenia Krzyża Świętego w Łukowie. I jeszcze 

jedna pomoc finansowa z gminy Stoczek Łukowski na zadanie remont drogi powiatowej 

w Jedlance 200 tys. zł i taką samą kwotę powiat zamierza przeznaczyć na realizację tego 

remontu. Poza tym po stronie wydatkowej na organizacje pożytku publicznego dodatkowe 

zwiększenie o 15 tys. zł i rozdzielenie zabezpieczonej w budżecie kwoty ponad 50 tys. zł na 

poszczególne OSP. I to tyle. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie było. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Longin Kajka, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Kozioł, Sławomir Rzymowski 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łukowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak Przechodzimy do punktu trzeciego -

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. To jest analogia do punktu drugiego. Jeżeli ktoś ma pytania to bardzo proszę. A jeżeli 

nie ma, to przychodzimy do głosowania. Nie ma pytań, przychodzimy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Longin Kajka, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Kozioł, Sławomir Rzymowski 

 

 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak Jesteśmy teraz w punkcie czwartym - 

zakończenie posiedzenia. Bardzo dziękuję za obecność. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Jacek Krzyszczak 

 

 

 

Przygotowała: Izabela Lewandowska 


